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[TRANSLATION – TRADUCTION] 

MEMORANDUM OF UNDERSTANDING BETWEEN THE GOVERNMENT 
OF THE ARGENTINE REPUBLIC AND THE GOVERNMENT OF THE 
REPUBLIC OF EQUATORIAL GUINEA CONCERNING CONSULTA-
TION ON MATTERS OF COMMON INTEREST 

The Government of the Argentine Republic and the Government of the Republic of 
Equatorial Guinea (hereinafter referred to as “the Parties”), 

Guided by the desire to deepen and consolidate even further the cordial relations al-
ready existing between them, 

Recognizing the dynamic development of their bilateral relationship and the potential 
for significant expansion of cooperation in various sectors, 

 Considering the responsibility of the two countries as members of the international 
community and the contribution they can make to furthering just and lasting solutions to 
contemporary international issues, in particular those concerning the interests of develop-
ing countries, 

Aware of the advantages of joint consideration of issues pertaining to the situation of 
the regions in which they are located, and 

Convinced of the importance of establishing a flexible high-level consultation mech-
anism on matters of common interest, 

Have reached the following understanding: 

Article 1 

The Parties shall hold high-level consultations annually or as the need arises, with the 
aim of analysing the international situation as well as the state and development of rela-
tions between them. 

Article 2 

Delegations to consultation meetings shall be presided over by high-level officials, to 
be designated on the occasion of each meeting. 

Article 3 

These consultations shall take place alternately in Argentina and Equatorial Guinea 
and the dates and agendas shall be decided through the diplomatic channel. 
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Article 4 

Study groups or working groups to analyse specific topics can be established through 
a joint decision-making process. 

Article 5 

The representatives of the Parties accredited to the United Nations and other interna-
tional organizations may hold consultations on matters of common interest when they 
deem it necessary. 

Article 6 

The present Memorandum of Understanding shall enter into force on the date of its 
signature. It shall remain in force for an initial period of five (5) years and may be re-
newed by agreement between the Parties. Either of the Parties may terminate it by giving 
written notification through the diplomatic channel six (6) months in advance. 

Article 7 

The present Memorandum of Understanding may be amended by agreement between 
the Parties through an exchange of notes through the diplomatic channel. 

DONE in Buenos Aires on 22 November 2007, in two originals in the Spanish lan-
guage, both texts being equally authentic. 

For the Republic of Argentina: 

For the Republic of Equatorial Guinea: 
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[TRANSLATION – TRADUCTION] 

MÉMORANDUM D'ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT DE LA RÉ-
PUBLIQUE ARGENTINE ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPU-
BLIQUE DE GUINÉE ÉQUATORIALE RELATIF À DES CONSULTA-
TIONS EN MATIÈRE D'INTÉRÊT COMMUN 

Le Gouvernement de la République argentine et le Gouvernement de la République 
de Guinée équatoriale (ci-après dénommés « les Parties »), 

Animés par le désir d’approfondir et de consolider les relations cordiales existant dé-
jà entre eux, 

Reconnaissant le développement dynamique des relations bilatérales et le potentiel de 
croissance significatif que représente la coopération dans divers secteurs, 

Considérant la responsabilité des deux pays en tant que membres de la Communauté 
internationale et la contribution qu’ils peuvent apporter au développement de solutions 
justes et durables aux problèmes contemporains internationaux, tout particulièrement aux 
problèmes concernant les intérêts des pays en développement, 

Conscients des avantages de considérer conjointement les questions relatives à la si-
tuation des régions dans lesquelles ils se trouvent; et 

Convaincus de l’importance d’établir un mécanisme de consultation souple et de haut 
niveau sur les questions d’intérêt commun, 

Sont convenus de ce qui suit : 

Article premier 

Les Parties se consulteront une fois par an, ou selon les besoins, lors de réunions de 
haut niveau, afin d’analyser la situation internationale ainsi que l’état et le développement 
des relations entre eux. 

Article 2 

Des fonctionnaires de haut niveau présideront les délégations envoyées aux réunions 
de consultations, selon des décisions au cas par cas. 

Article 3 

Ces consultations auront lieu en alternance en Argentine et en Guinée équatoriale et 
la date ainsi que l’ordre du jour seront convenus par la voie diplomatique. 
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Article 4 

Le processus décisionnel conjoint permettra d’établir des groupes d’étude ou de tra-
vail chargés d’analyser des questions spécifiques. 

Article 5 

Les représentants des Parties accrédités auprès des Nations Unies et d’autres orga-
nismes internationaux pourront effectuer des consultations relatives à des questions 
d’intérêt commun, chaque fois qu’ils le jugent nécessaire.  

Article 6 

Le présent Mémorandum d’accord entrera en vigueur à la date de sa signature. Il res-
tera valable pendant une période initiale de cinq (5) ans et pourra être prorogé par accord 
entre les Parties. L’une ou l’autre d’entre elles pourra y mettre fin en adressant une notifi-
cation écrite à l’autre, par la voie diplomatique, avec six (6) mois de préavis. 

Article 7 

Le présent Mémorandum d’accord pourra être amendé par accord entre les Parties, 
par le biais d’un échange de notes transmis par la voie diplomatique. 

FAIT à Buenos Aires, le 22 novembre 2007, en deux exemplaires originaux, en 
langue espagnole, les deux textes faisant également foi. 

Pour la République argentine : 

Pour la République de Guinée équatoriale : 
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